

DEUTSCHE FASSUNG (maßgeblich)

Allgemeine Geschäftsbedingungen für Einzel-Beratungsgespräche (Beratungs-AGB) Nutrition

Gnome Stand: 01.09.2026, Version C-1.0

§ 1 Geltungsbereich, Vertragspartner

- (1) Diese AGB gelten für Verträge über ein einmaliges Ernährungs-Beratungsgespräch („Beratungsgespräch“) zwischen Daniël Bonnema, handelnd unter „Nutrition Gnome“, Kriegsstraße 150, 76133 Karlsruhe, E-Mail: dan@nutritiongnome.com, Telefon: +49 163 7086188 („NG“), und Verbrauchern im Sinne des § 13 BGB („Kunde“), die über die Bestellfunktion der Website nutritiongnome.com geschlossen werden.
- (2) Gegenstand des Vertrags ist individuelle Ernährungsberatung für gesunde Erwachsene. Nicht Gegenstand des Vertrags sind die Erkennung, Behandlung oder Linderung von Krankheiten sowie Ernährungstherapie; NG erbringt diese Leistungen nicht und übernimmt keine Beratung, die an ihre Stelle treten würde. Für Personen mit behandlungsbedürftigen Erkrankungen gilt § 4 Abs. 3.
- (3) Für laufende Coaching-Verträge von NG gelten gesonderte AGB; diese Beratungs-AGB gelten hierfür nicht.

§ 2 Vertragsschluss

- (1) Der Vertrag wird über die Bestellfunktion der Website geschlossen. Der Kunde wählt das Beratungsgespräch aus, gibt die für die Bestellung erforderlichen Daten ein und kann seine Eingaben bis zum Absenden der Bestellung jederzeit erkennen und über die üblichen Eingabefunktionen berichtigen. Unmittelbar vor Abgabe der Bestellung werden die wesentlichen Merkmale der Leistung und der Gesamtpreis angezeigt.
- (2) Mit Anklicken der Schaltfläche „zahlungspflichtig bestellen“ (im englischen Bestellvorgang: „Order with an obligation to pay“) gibt der Kunde ein verbindliches Angebot auf Abschluss des Vertrags ab. Der Vertrag kommt zustande, wenn NG die Bestellung in Textform bestätigt (Bestellbestätigung per E-Mail); die Bestellbestätigung erfolgt in der Regel unmittelbar nach Zahlungseingang. Den Zugang der Bestellung bestätigt NG unverzüglich elektronisch; diese Zugangsbestätigung kann mit der Bestellbestätigung verbunden werden.
- (3) Der Vertragstext (Bestelldaten, diese AGB, Widerrufsbelehrung mit Muster-Widerrufsformular) wird dem Kunden mit der Bestellbestätigung als speicherbare Dateien übermittelt; der Kunde kann ihn speichern und ausdrucken. NG speichert den Vertragstext. Vertragssprache ist Englisch (§ 11 Abs. 2). Verhaltenskodizes hat sich NG nicht unterworfen.
- (4) Die Zahlung erfolgt im Bestellvorgang (§ 6). Die Terminbuchung erfolgt nach Vertragsschluss (§ 7).

§ 3 Leistung: das Beratungsgespräch

- (1) Die geschuldete Leistung besteht aus zwei Teilen:
 - a) der verbindlichen Reservierung des nach § 7 gebuchten Termins ausschließlich für den Kunden; die Reservierung beginnt mit der Terminbuchung und dauert bis zum Termin;
 - b) der Durchführung eines individuellen Ernährungs-Beratungsgesprächs von 45 Minuten als Videocall zu diesem Termin.
- (2) Inhalt des Gesprächs sind die individuellen Fragen und Anliegen des Kunden zu seiner Ernährung (zum Beispiel Einordnung der aktuellen Ernährung, konkrete Umsetzungsfragen, Prioritätensetzung). Das Gespräch ist Beratung im Einzelfall; es folgt keinem Lehrplan und dient nicht der Vermittlung eines festgelegten Wissensstoffs.
- (3) Nicht geschuldet sind insbesondere: ein schriftlicher Ernährungsplan, schriftliche Zusammenfassungen oder Auswertungen nach dem Gespräch sowie laufende Betreuung oder Erreichbarkeit vor oder nach dem Gespräch. Mit Durchführung des Beratungsgesprächs ist die Leistung vollständig erbracht.

- (4) Materialien oder Hinweise, die NG dem Kunden darüber hinaus freiwillig überlässt, sind unverbindliches Referenzmaterial ohne Lehrgangsscharakter; ein Anspruch hierauf besteht nicht. An solchen Materialien erhält der Kunde ein einfaches, nicht übertragbares Nutzungsrecht für persönliche, nicht kommerzielle Zwecke; Weitergabe, Veröffentlichung und kommerzielle Nutzung sind nicht gestattet.
- (5) Aufzeichnungen des Videocalls erfolgen nur mit Zustimmung beider Parteien.

§ 4 Grenzen der Beratung

- (1) NG schuldet die beschriebene Beratungstätigkeit, nicht den Eintritt eines bestimmten Erfolgs. Ergebnisse hängen maßgeblich von der Umsetzung durch den Kunden und von individuellen Faktoren ab.
- (2) NG ist Ernährungsberater, kein Arzt, kein Heilpraktiker und kein Diätassistent. NG erbringt keine Heilkunde. Insbesondere erstellt NG keine Diagnosen, behandelt oder lindert keine Krankheiten, erbringt keine Ernährungstherapie, stellt keine Bescheinigungen oder Atteste aus, verordnet keine Arzneimittel und gibt keine Empfehlungen ab, die eine ärztliche Behandlung ersetzen.
- (3) Die Leistungen von NG richten sich an gesunde Erwachsene. Für Personen mit behandlungsbedürftigen Erkrankungen (insbesondere Essstörungen in Gegenwart oder Vorgeschichte, Stoffwechsel- oder Nierenerkrankungen), während Schwangerschaft und Stillzeit sowie bei Einnahme von Medikamenten mit Ernährungsrelevanz ist eine Beratung nur nach Rücksprache des Kunden mit seinem Arzt und im Rahmen von dessen Einschätzung möglich. Ergibt die Durchsicht des Gesundheits-Screenings nach § 5 Abs. 1, dass ein Beratungsgespräch insgesamt nicht möglich ist, teilt NG dies dem Kunden unverzüglich mit und erstattet die Vergütung vollständig. Ergibt sich erst im Gespräch, dass ein Anliegen außerhalb dieses Rahmens liegt, kann NG die Beratung insoweit ablehnen und auf die zulässige allgemeine Beratung beschränken. Die Ausübung dieser Rechte ist keine Pflichtverletzung.
- (4) NG erbringt keine Notfall- oder Krisenbetreuung und ist hierfür nicht erreichbar. In medizinischen Notfällen wenden Sie sich an den Notruf 112, den ärztlichen Bereitschaftsdienst 116117 oder Ihren Arzt.

§ 5 Mitwirkungspflichten des Kunden

- (1) Vor dem Gespräch beantwortet der Kunde das kurze Gesundheits-Screening von NG (übermittelt mit der Bestellbestätigung oder bei der Terminbuchung) vollständig und richtig und teilt NG wesentliche Änderungen bis zum Termin mit. Die Entscheidung über die gesundheitliche Eignung trifft im Fall des § 4 Abs. 3 der Arzt des Kunden, nicht NG.
- (2) Für das Gespräch benötigt der Kunde auf eigene Kosten ein internetfähiges Endgerät mit Kamera und Mikrofon, eine hinreichende Internetverbindung und eine vertrauliche Umgebung. Den Zugangslink zum Videocall erhält der Kunde mit der Terminbestätigung; ein Nutzerkonto bei einem Drittanbieter muss der Kunde hierfür nicht anlegen.

§ 6 Vergütung und Zahlung

- (1) Es gilt der im Bestellvorgang ausgewiesene Preis. Alle Preise sind Gesamtpreise. Die Umsätze von NG sind als Umsätze eines Kleinunternehmers nach § 19 UStG umsatzsteuerfrei; Umsatzsteuer wird weder berechnet noch ausgewiesen.
- (2) Die Vergütung ist mit Vertragsschluss fällig und wird im Bestellvorgang über den Zahlungsdienstleister (derzeit Mollie) mit den dort angezeigten Zahlungsarten gezahlt. Die Vergütung gilt als eingegangen, sobald sie beim Zahlungsdienstleister eingegangen ist. Die Terminbuchung nach § 7 setzt den Eingang der Vergütung voraus.

§ 7 Terminbuchung, Verlegung, Absage, Nichterscheinen

- (1) Nach Vertragsschluss erhält der Kunde mit der Bestellbestätigung einen Link zur Terminbuchung und bucht darüber den Termin aus den verfügbaren Zeiten; § 8 Abs. 2 Satz 2 bleibt unberührt. NG bestätigt den gebuchten Termin in Textform. Mit der Buchung beginnt die Reservierung nach § 3 Abs. 1 Buchstabe a.

(2) Bis 48 Stunden vor dem gebuchten Beginn kann der Kunde den Termin kostenfrei verlegen (über den Buchungslink oder in Textform) oder den Vertrag in Textform kündigen; kündigt er, erstattet NG die Vergütung vollständig und unverzüglich.

(3) Sagt der Kunde später als 48 Stunden vor dem gebuchten Beginn ab oder erscheint er nicht, bleibt die Vergütung geschuldet; NG hält die Leistung zum Termin bereit (§ 615 BGB). NG muss sich anrechnen lassen, was NG durch anderweitige Verwendung des Termins erwirbt oder zu erwerben böswillig unterlässt; dem Kunden bleibt der Nachweis gestattet, dass NG kein oder ein wesentlich geringerer Ausfall entstanden ist. NG kann freiwillig einen Ersatztermin anbieten; ein Anspruch hierauf besteht nicht.

(4) Kann das Gespräch aus Gründen, die in der Sphäre des Kunden liegen (zum Beispiel Ausfall von Gerät oder Internetverbindung des Kunden, fehlende Voraussetzungen nach § 5 Abs. 2), nicht oder nur teilweise durchgeführt werden, steht dies dem Nichterscheinen nach Abs. 3 gleich. Beginnt das Gespräch aus Gründen in der Sphäre des Kunden verspätet, endet es gleichwohl spätestens 45 Minuten nach dem gebuchten Beginn.

(5) Kann NG den Termin nicht wahrnehmen oder scheitert das Gespräch aus Gründen, die in der Sphäre von NG liegen, bietet NG unverzüglich einen zeitnahen Ersatztermin an. Verlangt der Kunde stattdessen die Erstattung, erstattet NG die Vergütung vollständig und unverzüglich.

(6) Gesetzliche Rechte des Kunden bleiben von diesem § 7 unberührt, insbesondere die Kündigung aus wichtigem Grund (§ 626 BGB), ein etwaiges Kündigungsrecht nach § 627 BGB (mit den Vergütungsfolgen des § 628 BGB) und das Widerrufsrecht (§ 8).

§ 8 Widerrufsrecht

(1) Verbrauchern steht ein gesetzliches Widerrufsrecht nach § 355 BGB zu. Es gelten die Widerrufsbelehrung und das Muster-Widerrufsformular, die dem Kunden im Bestellvorgang zur Verfügung gestellt und mit der Bestellbestätigung übermittelt werden. Der Widerruf kann auch über die Widerrufsfunktion auf der Website erklärt werden; Einzelheiten enthält die Widerrufsbelehrung.

(2) Der Kunde kann im Bestellvorgang ausdrücklich verlangen, dass NG mit der Leistung (einschließlich der Reservierung eines gebuchten Termins) vor Ablauf der Widerrufsfrist beginnt. Ohne dieses Verlangen können nur Termine gebucht werden, die nach Ablauf der Widerrufsfrist liegen.

(3) Widerruft der Kunde, nachdem er das Verlangen nach Abs. 2 erklärt hat, schuldet er nach § 357a Abs. 2 BGB einen angemessenen Betrag für die bis zum Widerruf erbrachten Leistungen. Zu den bis zum Widerruf erbrachten Leistungen gehört auch die Reservierung des gebuchten Termins (§ 3 Abs. 1 Buchstabe a).

(4) Das Widerrufsrecht erlischt mit vollständiger Durchführung des Beratungsgesprächs, wenn der Kunde vor Beginn der Leistung ausdrücklich zugestimmt hat, dass NG mit der Leistung vor Ablauf der Widerrufsfrist beginnt, und seine Kenntnis davon bestätigt hat, dass sein Widerrufsrecht mit vollständiger Vertragserfüllung durch NG erlischt.

§ 9 Haftung

(1) NG haftet unbeschränkt für Schäden aus der Verletzung des Lebens, des Körpers oder der Gesundheit sowie für sonstige Schäden, die auf Vorsatz oder grober Fahrlässigkeit von NG, eines gesetzlichen Vertreters oder eines Erfüllungsgehilfen von NG beruhen.

(2) Für sonstige Schäden aus einfacher Fahrlässigkeit haftet NG nur bei Verletzung einer wesentlichen Vertragspflicht (Kardinalpflicht), also einer Pflicht, deren Erfüllung die ordnungsgemäße Durchführung des Vertrags überhaupt erst ermöglicht und auf deren Einhaltung der Kunde regelmäßig vertrauen darf, und der Höhe nach begrenzt auf den vertragstypischen, bei Vertragsschluss vorhersehbaren Schaden. Im Übrigen ist die Haftung für einfache Fahrlässigkeit ausgeschlossen.

(3) Die vorstehenden Beschränkungen gelten auch zugunsten der gesetzlichen Vertreter und Erfüllungsgehilfen von NG. Die Haftung nach dem Produkthaftungsgesetz und aus von NG übernommenen Garantien bleibt unberührt.

(4) NG erbringt keine Heilkunde (§ 4 Abs. 2); die Verantwortung für die Entscheidung über die gesundheitliche Eignung nach § 4 Abs. 3 und § 5 Abs. 1 liegt beim Kunden und seinem Arzt. Hiervon

unberührt bleibt die Haftung nach Abs. 1.

§ 10 Datenschutz

(1) NG verarbeitet personenbezogene Daten des Kunden, einschließlich der Gesundheitsdaten aus dem Gesundheits-Screening, ausschließlich nach Maßgabe der Datenschutzerklärung von NG, die dem Kunden im Bestellvorgang zur Verfügung gestellt wird, und den gesetzlichen Anforderungen. Einzelheiten, auch zu Speicherfristen, regelt die Datenschutzerklärung.

§ 11 Schlussbestimmungen

(1) Es gilt deutsches Recht unter Ausschluss des UN-Kaufrechts. Hat der Kunde als Verbraucher seinen gewöhnlichen Aufenthalt in einem anderen Staat, bleiben ihm die zwingenden verbraucherschützenden Bestimmungen dieses Staates erhalten (Art. 6 Abs. 2 der Verordnung (EG) Nr. 593/2008, Rom I).

(2) Vertragssprache ist Englisch. Diese AGB bestehen in deutscher und englischer Fassung. Maßgeblich ist die deutsche Fassung; die englische Fassung dient dem Verständnis.

(3) Erklärungen des Kunden im Zusammenhang mit diesem Vertrag genügen der Textform (z. B. E-Mail). Rechtsgeschäftliche Erklärungen (insbesondere Kündigungen und Widerrufe) soll der Kunde zur sicheren Dokumentation an dan@nutritiongnome.com richten oder über die dafür vorgesehenen Funktionen der Website erklären.

(4) Änderungen dieser AGB gelten nur für künftige Verträge. Für laufende Verträge gilt die bei Vertragsschluss übermittelte Fassung.

ENGLISH VERSION (for understanding; German version prevails)

Terms and Conditions for Single Nutrition Consultations (Consultation Terms) Nutrition Gnome Version C-1.0, dated 01.09.2026

Note on the face of the document, per Section 11(2): these terms exist in German and English. The German version is the legally authoritative one; this English version is provided to help you understand it. German legal terms are kept in brackets where no exact English equivalent exists.

Section 1 Scope, parties

- (1) These terms apply to contracts for a one-off nutrition consultation ("consultation") between Daniël Bonnema, trading as "Nutrition Gnome", Kriegsstraße 150, 76133 Karlsruhe, Germany, email: dan@nutritiongnome.com, phone: +49 163 7086188 ("NG"), and consumers (Verbraucher, § 13 BGB) ("client"), concluded through the ordering function of the website nutritiongnome.com.
- (2) The subject of the contract is individual nutrition consulting for healthy adults. The detection, treatment or alleviation of illness, and nutrition therapy (Ernährungstherapie), are not part of the contract; NG does not provide these services and does not take on consulting that would take their place. For persons with conditions requiring treatment, Section 4(3) applies.
- (3) NG's ongoing coaching contracts are governed by separate terms; these consultation terms do not apply to them.

Section 2 How the contract is concluded

- (1) The contract is concluded through the ordering function of the website. The client selects the consultation, enters the data required for the order, and can identify and correct input errors at any time before submitting the order using the usual input functions. Immediately before the order is placed, the essential characteristics of the service and the total price are displayed.
- (2) By clicking the button labelled "Order with an obligation to pay" (zahlungspflichtig bestellen), the client makes a binding offer to conclude the contract. The contract is concluded when NG confirms the order in text form (order confirmation by email); the order confirmation is normally sent immediately after receipt of payment. NG confirms receipt of the order electronically without undue delay; this acknowledgment of receipt may be combined with the order confirmation.
- (3) The contract text (order data, these terms, the withdrawal instruction with the model withdrawal form) is sent to the client with the order confirmation as storable files; the client can save and print it. NG stores the contract text. The contract language is English (Section 11(2)). NG has not submitted to any codes of conduct.
- (4) Payment takes place in the ordering process (Section 6). The appointment is booked after the contract is concluded (Section 7).

Section 3 The service: the consultation

- (1) The service owed consists of two parts:
 - a) the binding reservation of the appointment booked under Section 7, exclusively for the client; the reservation begins when the appointment is booked and lasts until the appointment;
 - b) the delivery of an individual nutrition consultation of 45 minutes as a video call at that appointment.
- (2) The subject of the consultation is the client's individual questions and concerns about their nutrition (for example an assessment of their current diet, concrete implementation questions, setting priorities). The consultation is advice for the individual case; it does not follow a syllabus and does not serve to impart a fixed body of knowledge.
- (3) Not owed are, in particular: a written nutrition plan, written summaries or analyses after the consultation, and ongoing support or availability before or after the consultation. The service is performed in full once the consultation has been delivered.
- (4) Materials or notes that NG provides voluntarily beyond this are non-binding reference material without course character; there is no entitlement to them. In such materials the client receives a simple,

non-transferable right of use for personal, non-commercial purposes; passing them on, publishing them and commercial use are not permitted.

(5) The video call is recorded only with both parties' consent.

Section 4 Boundaries of the consultation

(1) NG owes the consulting activity described, not the occurrence of a particular result. Results depend substantially on the client's implementation and on individual factors.

(2) NG is a nutrition coach, not a physician, not a Heilpraktiker and not a dietitian (Diätassistent). NG does not practise medicine (Heilkunde). In particular, NG does not make diagnoses, does not treat or alleviate illness, does not provide nutrition therapy, does not issue certificates or sick notes, does not prescribe medication, and does not give recommendations that replace medical treatment.

(3) NG's services are directed at healthy adults. For persons with conditions requiring treatment (in particular current or past eating disorders, metabolic or kidney disease), during pregnancy and breastfeeding, and where medication with nutritional relevance is taken, a consultation is possible only after the client has consulted their physician and within that physician's assessment. If the review of the health screening under Section 5(1) shows that a consultation is not possible at all, NG informs the client without undue delay and refunds the remuneration in full. If it only emerges during the consultation that a concern lies outside this scope, NG may decline to advise on it and limit the consultation to what is generally permissible. Exercising these rights is not a breach of contract.

(4) NG does not provide emergency or crisis support and is not reachable for emergencies. In a medical emergency call 112, the medical on-call service 116117, or your physician.

Section 5 Client cooperation duties

(1) Before the consultation the client completes NG's short health screening (sent with the order confirmation or at booking) fully and correctly, and informs NG of material changes up to the appointment. In the cases of Section 4(3), the decision on medical suitability is made by the client's physician, not by NG.

(2) For the consultation the client needs, at their own cost, an internet-capable device with camera and microphone, a sufficient internet connection and a confidential setting. The client receives the access link for the video call with the appointment confirmation; the client does not have to create a third-party user account for this.

Section 6 Remuneration and payment

(1) The price shown in the ordering process applies. All prices are total prices. NG's supplies are exempt from VAT as supplies of a small business (Kleinunternehmer) under § 19 UStG; VAT is neither charged nor shown.

(2) The remuneration is due on conclusion of the contract and is paid in the ordering process through the payment service provider (currently Mollie) using the payment methods shown there. Remuneration counts as received once it has been received by the payment service provider. Booking an appointment under Section 7 requires that the remuneration has been received.

Section 7 Booking, rescheduling, cancellation, non-attendance

(1) After the contract is concluded, the client receives a booking link with the order confirmation and uses it to book the appointment from the available times; Section 8(2) sentence 2 remains unaffected. NG confirms the booked appointment in text form. The reservation under Section 3(1)(a) begins with the booking.

(2) Up to 48 hours before the booked start, the client may reschedule the appointment free of charge (via the booking link or in text form) or terminate the contract in text form; if the client terminates, NG refunds the remuneration in full and without undue delay.

(3) If the client cancels later than 48 hours before the booked start or does not attend, the remuneration remains owed; NG holds the service ready at the appointment (§ 615 BGB, default of acceptance). NG

must credit what NG earns through other use of the time slot or fails in bad faith to earn; the client remains free to show that NG suffered no lost business or substantially less than the remuneration. NG may voluntarily offer a replacement appointment; there is no entitlement to one.

(4) If the consultation cannot take place, or can only take place in part, for reasons within the client's sphere (for example failure of the client's device or internet connection, or missing requirements under Section 5(2)), this is treated in the same way as non-attendance under paragraph (3). If the consultation starts late for reasons within the client's sphere, it still ends no later than 45 minutes after the booked start.

(5) If NG cannot attend the appointment, or the consultation fails for reasons within NG's sphere, NG offers a prompt replacement appointment without undue delay. If the client requests a refund instead, NG refunds the remuneration in full and without undue delay.

(6) The client's statutory rights remain unaffected by this Section 7, in particular termination for cause (§ 626 BGB), any right of termination under § 627 BGB (with the remuneration consequences of § 628 BGB), and the right of withdrawal (Section 8).

Section 8 Right of withdrawal (Widerrufsrecht)

(1) Consumers have a statutory right of withdrawal under § 355 BGB. The withdrawal instruction (Widerrufsbelehrung) and the model withdrawal form (Muster-Widerrufsformular), made available to the client in the ordering process and sent with the order confirmation, apply. Withdrawal can also be declared via the withdrawal function on the website; the withdrawal instruction has the details.

(2) In the ordering process the client can expressly request that NG begin performance (including the reservation of a booked appointment) before the withdrawal period expires. Without this request, only appointments after the end of the withdrawal period can be booked.

(3) If the client withdraws after making the request under paragraph (2), the client owes a reasonable amount for the services provided up to the withdrawal, under § 357a Abs. 2 BGB. The services provided up to the withdrawal include the reservation of the booked appointment (Section 3(1)(a)).

(4) The right of withdrawal expires when the consultation has been delivered in full, if before performance began the client expressly consented to NG beginning performance before the withdrawal period expires and confirmed their knowledge that the right of withdrawal expires upon full performance by NG.

Section 9 Liability

(1) NG's liability is unlimited for damage from injury to life, body or health, and for other damage caused by intent or gross negligence of NG, a legal representative or a person NG uses to perform its obligations (Erfüllungsgehilfe).

(2) For other damage caused by simple negligence, NG is liable only for the breach of an essential contractual duty (Kardinalpflicht), meaning a duty whose fulfilment makes the proper performance of the contract possible in the first place and on whose observance the client may regularly rely, and limited in amount to the damage typical for this type of contract and foreseeable at conclusion. Beyond that, liability for simple negligence is excluded.

(3) The above limitations also benefit NG's legal representatives and Erfüllungsgehilfen. Liability under the Product Liability Act (Produkthaftungsgesetz) and under any guarantees given by NG remains unaffected.

(4) NG does not practise medicine (Section 4(2)); responsibility for the decision on medical suitability under Section 4(3) and Section 5(1) lies with the client and their physician. Liability under paragraph (1) remains unaffected by this.

Section 10 Data protection

(1) NG processes the client's personal data, including the health data from the health screening, exclusively in accordance with NG's privacy policy, which is made available to the client in the ordering process, and with statutory requirements. Details, including retention periods, are governed by the privacy policy.

Section 11 Final provisions

- (1) German law applies, excluding the UN Convention on Contracts for the International Sale of Goods (CISG). If the client, as a consumer, has their habitual residence in another state, the mandatory consumer-protection provisions of that state remain available to them (Art. 6(2) of Regulation (EC) No 593/2008, Rome I).
- (2) The contract language is English. These terms exist in a German and an English version. The German version is authoritative; the English version serves understanding.
- (3) Declarations by the client in connection with this contract are valid in text form (Textform, e.g. email). For reliable documentation, the client should address legally relevant declarations (in particular terminations and withdrawals) to dan@nutritiongnome.com or use the functions of the website provided for them.
- (4) Changes to these terms apply only to future contracts. For running contracts, the version provided at conclusion applies.